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       Szanowny Pan 

       Marcin Deręgowski 

       Radny 

       Rady Miasta Rzeszowa 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację nr 7/2019 dotyczącą obniżenia stawek wynajmu sal 

gimnastycznych uprzejmie informuję, że na bieżący rok szkolny umowy najmu zostały już 

zawarte. Decyzja w sprawie ewentualnego obniżenia stawek czynszu od roku szkolnego 

2019/2020 będzie mogła być podjęta po przeprowadzeniu analizy kosztów eksploatacji sal 

gimnastycznych, z uwzględnieniem aktualnych wysokości ponoszonych kosztów. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Stanisław Sienko 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 

 


